
 

ПРОФЕСИОНАЛНА ГИМНАЗИЯ ПО СЕЛСКО СТОПАНСТВО „ЗЕМЯ“ 

ГРАД ПРОВАДИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ №1 
 

Днес, 27.10.2023 година, на основание заповед №РД 07 – 254/10.01.2023 година на 

директора на ПГСС „Земя“ град Провадия, изпратени писма до определените лица в състава на 

ОбС, се проведе редовно заседание на ОбС към ПГСС „Земя“, град Провадия. 

На заседанието на ОбС към ПГСС „Земя“, присъстват  8 /осем/ лица: директорът на ПГСС 

„Земя“, председателят на ОбС и членовете на ОбС – представители на родителите, представител 

на Община Провадия и представител на работодателите. Събранието има кворум и може да 

взима решения. Директорът на гимназията има право на съвещателен глас. 

Госпожа Г. Салиева предложи следния дневен ред /ДР/: 

1. Отчет на директора по изпълнението на училищния бюджет за третото тримесечие на 

бюджетната 2023 година. 

Не постъпиха други предложения и направеното се подложи на гласуване: 
 

1. Решение за избор на ДР: 

С 8 гласа „за“, Об С приема следния ДР: 

„1. Отчет на директора по изпълнението на училищния бюджет за третото 

тримесечие на бюджетната 2023 година.“ 

Срок: настоящо заседание 

Отговорник: председател на ОбС. 

 

Ход на заседанието: 

 

По т. 1 от ДР, госпожа Г. Салиева даде думата на госпожа В. Станкова за разяснение по 

изпълнението на бюджета за първото тримесечие.  

На всички присъстващи бяха раздадени копия на информацията за изпълнението на 

училищния бюджет, заведена в деловодството на гимназията с вх. №РД 05 – 216/27.10.2023 

година.  

Обсъдиха се направените разходи /приходи през отчетния период няма/ - претапициране 

на стари дивани, закупуване на столове и чинове, закупуване и монтиране на винилови платна за 

билбордовете в двора на гимназията, жътва на пшеница и ечемик, боядисване на стълбище, 

закупуване на мултифункционално устройство, компютър и монитор. На присъстващите бе 

предоставена възможност да задават въпроси и правят коментари. Госпожа В. Станкова поясни, 

че към момента гимназията няма неразплатени задължения. Тя каза, че гимназията е готова за 

зимния отоплителен сезон след зареждане на горивото за отопление.  

След подробно разглеждане на отчета на гимназията, не постъпиха въпроси и той се 

подложи на гласуване. 

2. Решение по т. 1 от ДР: 

С 8 гласа „за“, ОбС реши: 

„Приема отчет на директора по изпълнението на училищния бюджет за третото тримесечие 

на бюджетната 2023 година.“ 

Срок: настоящото заседание 

Отговорник: председател на Об С. 

Поради изчерпване на ДР, заседанието бе закрито. 

 

 

Протоколчик: 

РОСИЦА ДЕМИРЕВА 

Технически изпълнител в ПГСС „Земя“, град Провадия 

ГЮЛЯР САЛИЕВА 

Председател на Обществения съвет към ПГСС „Земя“, град Провадия 


